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Kokous alkoi 8:38.

Kaikki oli läsnä.

Sihteerinä toimi Tommi.

Db-ryhmän Ilmon kannan selvitys, tietokantakaavioita. Desmondissa havaittu
ongelma, että siellä ei ole kuin ne opiskelijat, jotka ovat käyttäneet
Desmondia. Havaittiin, että olisi kiva, jos ei käytettäisi lainkaan Desmondia,
vaan päästäisiin suoraan Oodiin (tämä ei kuitenkaan onnistune).

Ongelma, kun dokumentaatiota ei oikein ole, ainoa on suuri tietokantakartta,
joka sekin on ainakin osittain vanhentunut. Kukaan ei tunnu tietävän tarkkaan,
miten mikäkin järjestelmä toimii.

Uusi, ja olennainen, riski havaittu: Desmond ei olekaan valmis, emmekä voi
siihen vaikuttaa kuin välillisesti. Toisaalta siitä voitaisiin käyttää vain
paria rajapinta-palvelua, joilla saadaan tietää yksittäisten opiskelijoiden
suorituksia. Nämä kun on pakko hakea Desmondista, kun vain siellä on tiedossa
kurssien väliset riippuvuudet.

Anni-Asiakas saapui 8:58. Havaittiin käytettävyysongelma laitoksen ovissa.

Ilmoitettiin asiakkaalle, että eri tietokantojen keskenään keskustelemaan
laittaminen on huomattavan vaikeaa, ja siten lopputulos ei välttämättä tule
toiminemaan koskaan.

Päätämme ottaa haasteen vastaan ja riemuita siitä, että projektimme ei olekaan
triviaali vaan kuin oikeassa maailmassa: sötkuinen härdelli aiempien
järjestelmien vajaavaisuuksien takia. Elämä ei ole helppoa.

Tarttisi seuraavaksi speksata palvelut, mitä palveluja halutaan käyttää.
Ulkoiset rajapinnat selviksi siis!

Epämääräistä metakeskustelua määrittelydokumentin sisällöstä. Ihmiset
haukottelevat.

Tässä vaiheessa sihteerin tehtävä siirtyi Artulle, kun Tommi suoritti
käyttöliittymän esittelyä. Koko loppupöytäkirja on Artun käsialaa, myös maininta
lärveistä, vaikka Arttu todistetusti vietti ainakin perjantai-iltaa
sivistyneesti kulttuurin parissa Kansallisteatterissa.

Käyttöliittymän esittely

Napit ovat rasterina harmaannettu, jos on puutteita ja korostettu ympäriltä kun
valittu. Check box ei ole pyereä radio button. Alhaallakin täytyy olla pallo.
Uusi ryhmä bufferi on alakulmassa, koska se ei ole tiellä silloin. ryhmää
voidaan editoida, vaikkei siinä ole opiskelijoita. jos valitaan ryhmä
alakentässä näkyy kaikki siinä olevat opiskelijat. Opiskelijoita voidaan viedä
moneen ryhmään. Henkilötiedoissa lukee mihin ryhmiin on sijoitettu. next nappi,
jolla käydään sorttia läpi järjestyksessä. Ryhmien alakulmaan ilmoitus
poistetuista. Priorisointi ryhmäjaolle. vaaleanpunaisella pririteetit.
prioriteetin muutos right klikkaamalla ja valitsemalla. ainoastaan sekundaarin
voi muuuttaa primääriksi ja aina pitää olla yksi primääri. Poista ryhmittely
napin lisäys jollain tavalla. useamman valinta kerralla mahdollista esim ctrl-ia
käyttämällä. Alas tulee lista valituista ihmisistä, jos valitaan monta.
Siirretään uuden ryhmän valinta tietojen viereen. Ryhmä pitää poistaa x:llä.
Ryhmä ei poistu, jos ihmiset poistetaan, mutta poistettaessa ryhmä ihmisetkin



poistuvat. Asiakas nauroi hienolle hover ominaisuudelle, jota ei kenties
toteutetta. Löysimme ikkunan tilasta.

Maanantaihin mennessä:
vietetään viikonloppua ja vedetään lärvit.

kokous päätettiin 10.15.


